
Dobrý deň, 

  

opäť by som sa chcela poďakovať skvelému personálu Gynekologicko-pôrodníckeho 

a Novorodeneckého oddelenia. Veľa ľudí ma presviedčalo, aby som počas rekonštrukcie išla 

rodiť inde, ale po prvej skúsenosti som nad tým ani neuvažovala. A rozhodne som sa 

nesklamala, znova som odišla nadmieru spokojná. 😊 Úroveň starostlivosti dokonca ešte 

stúpla, keďže sa o nás starali už až dve perfektné laktačné sestričky, ktoré ovládajú všetky 

noviny zo sveta kojenia. Vďaka nim som do týždňa – dvoch mala kojenie bezbolestne 

nastavené, a to napriek ťažkostiam, ktoré to u mňa sprevádza. Je naozaj na nezaplatenie, že od 

Vás mamičky odídu s tým, že je postarané o ne, bábätká majú vyšetrené snáď aj zuby 😊 

a vybavíte nás nielen cennými radami, ako sa postarať o bábätko, ale dokonca vyriešite aj 

kojenie. 

  

Personál bol neskutočne milý. Ochota sestričiek oboch oddelení bola veľmi ďaleko za ich 

povinnosťami. To, ako sa o pacientky a pacienčatá staráte, je dokonalou ukážkou prístupu, 

keď je práca aj poslaním. 

  

Koniec-koncov, chýr o skvelej starostlivosti u Vás sa šíri, na izbe som mala mamičku 

z Trenčína, ktorá trvala na tom, že bude rodiť u Vás presne z dôvodu nadšenia jej kamarátky 

z úžasného prístupu k nej aj k bábätku. A tiež sa nesklamala. 😊 

  

Ďakujem a prajem Vám, aby ste mali presne také pacientky, aké si zaslúžite. 😊 

 
S pozdravom/Best regards, 
 
 
D. Čičkánová 
 


